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Subject: opzet persbericht - communicatie over bloedplasma onderzoek
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Bloedplasma - immunoglobulines input persbericht.docx

+:IEE

In de bijlage vast een eerste voorzet voor onze input voor het persbericht over inzet bloedplasma/immunoglobulines. Ik heb er ook

een aantal geel gearceerde vragen instaan. Willen jullie hiernaar kijken en jullie reactie geven (maandag)? Er is nog geen moment

gevonden in de agenda van de minister voor een werkbezoek, maar we zetten sowieso in op een persbericht. Precieze timing

wordt nog naar gekeken.

Vast dank!

Groet,

ver: IEEE U5 IE (REED)EEErvs n>Verzonden: vrijdag 6 november 2020 10:53

@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Fijn thx. Wij kijken nog even wat evt mogelijk is in esencs [ed
ver:IEEE,BEE. (ERE KET iv.

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 09:43

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Eens, verder vooruitschuiven geen optie wat mij betreft.

We komen zeker bij je terug met input voor persbericht. Dat stem ik wel af met alle betrokkenen van beleid

BEE breng dat dan bij elkaar.

Groet,

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 09:17

N52} (BE) minvws.nl>; 5.1.26 | IB.
@minvws.nl>; EERE a )

BE) SEEN inv. EXER 1. ED) HERE inv. 1 BED ENE) IED (REED
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

2
Dank. We moeten alleen even kijken of het op karte termijn (komende week) nog lukt om een slot te krijgen in agenda

Doorschuiven naar de week erna lijkt me geen optie. Eens? Dan zou het enige alternatief wat overblijft een mooi gezamenlijk
persbericht zijn. Dat moet overigens sowieso. Input welkom!
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ver: IEEE BE IE (ENE)EENinvVerzonden: vrijdag 6 november 2020 09:14

a EEE
minvws..

Onderwerp: RE: pee over Smelly onderzoek

Het lijkt mij een mooie insteek zo, met toevoegingval

Kamerbrief lijkt me voor dit moment niet aan de orde. Minister heeft immers al hele tijd gecommuniceerd dat we alles op alles

zetten om kansrijke behandelingen zsm bij de patiént te krijgen, en bloedplasma is daar ook telkens onderdeel van geweest. Dit is

meer een uitwerking en nieuwsmomentje daarvan. Uiteraard nemen we een update hierover wel mee in de volgende corona

voortgangsbrief.

Een werkbezoek lijkt mij wel de mooiste manier om hier aandacht aan te besteden. Beelden spreken aan, er is wat te zien. Sanquin

is al vaker in het nieuws geweest met bloedplasma irt corona en nu is het moment dat we daadwerkelijk kunnen laten zien wat er

dan met het ingezamelde bloedplasma gaat gebeuren. By the way: het inzamelen loopt nog steeds door. lk weet alleen niet tot hoe

lang dat inzamelen doorgaat. JEREweetjij vast?

lk neem aan dat jullie (DCO) dit voorstel aan de minister voorleggen en kijken naar de timing. Op basis daarvan lijkt het me handig

om even met elkaar te overleggen hoe we eea verder in gang gaan zetten en wie wat doet.

Groet,

5.1.2e

var[EXEBE. (CRE) ERE vsMt
ging

5 november 2020 15:13

. minvws.n|>; E& 20 120s 120s 120}
@ minvws.nl>; R:-} 1.2e

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Kleine toevoegingen over de nieuwsinsteek (zie ook onder voor details):
Advies van de werkgroep is tweeledig. Enerzijds het middel beschikbaar maken voor patiénten, dus gelijk inzetten. Anderzijds
een studie opzetten om de werkzaamheid secuur te toetsen (studie Amsterdam UMC).

Verzonden: donderdag 5 november 2020 14:44

minvws.nl>;

BEyoo}

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

We moeten nog even zien wat de mogelijkheden zijn in de agenda van de minister. Vooruitlopend daarop een check of we nu

allemaal op hetzelfde spoor zitten.

Goed idee om dit wat aandacht te geven dmv een werkbezoek; of hebben jullie andere / betere suggesties? De fabriek-locatie

(SPP) lijkt me dan het meest ‘beeldend’. Max 30-45 minuten
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Aanwezig:
- Minister + ambtelijke begeleiding
- Iemand van sanquin die iets kan vertellen over het verzamel- en productieproces
- Iemand namens de werkgroep
- Iemand van Amsterdam UMC

- Klein groepje geselecteerde journalisten (geen brede persuitnodiging)

Nieuwsinsteek:
- Sanquin is klaar. Er staan XXXX doses plasma klaar om toegediend te worden
- Afgelopen tijd heeft werkgroep (artsen, RIVM en Sanquin) zich gebogen over de vraag welke patiént in welke situatie in

aanmerkingen zou moeten komen voor deze behandeling. Dat advies ligt er nu.

- Het advies van de werkgroep is tweeledig. 1) inzet van het middel bij immuun gecompromitteerde patiénten om deze

bescherming te bieden na hoog risico expositie aan virus, dus ter preventie. Het gaat dan om off-label gebruik van het

geneesmiddel onder toezicht van de behandelend arts. Over de werking wordt door de arts gerapporteerd. 2) om te

toetsen of het geneesmiddel werkt wordt ook een studie gestart. Hiervoor werkt het Amsterdam UMC een studie uit bij
kwetsbare ouderen.

- Onze boodschap: mooi werk allemaal. Nu volle vaart vooruit. Zorgen dat de distributie kan starten zodat artsen het

middel kunnen voorschijven. Er ligt inmiddels een kansrijke aanvraag van Amsterdam. ZonMw doiet snel toets; dan snel

starten. En wat vergezichten tav evt bredere inzet en andere onderzoeken
- Amsterdam UMC vertelt over hun plannen met het plasma

Procedureel:
- Advies werkgroep pas openbaar gelijk met werkbezoek
- Plan Amsterdam UMC pas openbaar gelijk met werkbezoek
- Evt Kamerbrief

Alternatief is dat we er een nieuwsbericht aan wijden; met dan het advies als belangrijkste element. Waarna Amsterdam UMC

aansluitend zelf media kan opzoeken

Reacties welkom!

Groet, ERB)

Van:BEEBEDEEF eminvws.ni>
Verzonden: donderdag 5 november 2020 12:03

ed) < minvws.
nN

BE
Gau 8

20 fe 1215.120]————a.
® minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie overpionderzoek

Eventueel zou er een werkbezoek naar de fabriek locatie (SPP), ook in A’"dam, gedaan kunnen worden...

Stichting Sanquin zamelt de plasma (van herstelde coronapatiénten) in. SPP maakt er geneesmiddel van.

5motte 202011:53

EEE
I

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Aanvullend nog: waar ‘zit’ saquin eigenlijk? Is er lab-locatie (waar we dus iets kunnen laten zien) ergens in de buurt?

van: HEREINNE IE) (ENEDVET He
\

donderdag 5 Sir2020
11

42

EEE
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Bezoek aan Sanquin ook prima. Eens dat daar meer te zien is.
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Kunnen we dan daar een werkbezoek doen a la:
- Rondleiding met als frame ‘wij (sanquin) zijn klaar’. Het plasma is staat klaar om toegediend te worden
- Aangevuld met boodschap vanuit werkgroep: wij zijn ook klaar
- Onze boodschap: mooi mooi, fantastisch werk. Nu volle vaart vooruit. Amsterdam lijkt geschikt als eerste concrete

traject. ZonMw nu spoed-spoed beoordeling, dan snel starten. Geld speelt geen rol

En nog tav opmerking [BEET]BE] ERES. Plasma en CBG zijn toch twee verschillende potentiele behandelmethoden? Allebei

innovatief, dus in die zin 1 traject. Maar vanuit publieke opinie toch twee losse sporen? Dan kunnen we dit toch gewoon twee

keer verkopen?

ver NEE 5. OE REDDEsVerzonden: donderdag 5 november 2020 11:05

@minvws.nl>;BEA

{Xi
minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie overibn onderzoek

Ik ben het met eens. Beter is om Sanquin te bezoeken en daar te melden dat VWS samen met ZonMw zsm onderzoek

mogelijk maakt.

We kunnen niet ZonMw komende week vragen om een onderzoeksvoorstel te gaan beoordelen op kwaliteit, als op hetzelfde

moment MVWS de onderzoekers feliciteert met hun mooie onderzoek.

Mgr EEE

ver:[EXEBED.(ED) minvus.ni>

Verzonden: donderdag 5 november 2020 10:56

Aan: EAE) < 5.1.2e @minvws.nl>;IBEEN BE B
) <BEAN @ minvws.nl>

EmCC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.nl>; ERE

2 minvws.nl>; IEAES (EAE BWEW © minvws.nl>; ERED

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

1
@minvws.nl>;

Ik weet niet of dit het moment is voor MVWS om de onderzoekers van Amsterdam UMC te bezoeken. Dit onderzoeksvoorstel

moet nog inhoudelijk worden beoordeelt door ZonMw, een bezoek lijkt me dus voorbarig. Beter pas als deze gaat lopen.
Als je een werkbezoek wilt doen, kun je dit dan niet beter bij Sanquin doen? Daar wordt het plasma ingezameld (ook voor studie

LUMC en Erasmus MC welke al loopt, dus mooier plaatje), en vervolgens door SPP verwerkt tot de immunoglobulines. Dit is het

medicijn dat nu beschikbaar komt voor kwetsbare groepen.

Verzonden: donderdag 5

fay
2020 10:35

CC: Pers Coronavirus <p A: CAFS
(EAD
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Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Dank voor de heads-up.

Wat mij betreft gieten we dit in een werkbezoek. Even staccato:

- Minister bezoekt A’dam UMC en spreekt daar met mensen die dat onderzoek gaan doen. Zij laten ook het eea zien.

Zouden dan dus moeten mikken op 2% helft komende week

- Paar ge media (geen circus erbij). Ik denk aan EenVandaag en AD

- Sanqui is ook van de partij
- Chef van de werkgroep er ook bij, om advies toe te lichten

- Zelfde dag persbericht van ons, soortgelijk bericht van AUMC
- Zelfde dag evt kamerbriefje over advies werkgroep
- Voorwaarde is dan wel dat die werkgroep tot moment van werkbezoek even kaken op elkaar houdt. A’"dam UMC idem

Lijkt jullie dit wat? Zo ja, dan arfERERelicht kijken wat mogelijkheden zijn in agenda van Hugo
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Ik zal zelf ook even contact leggen met A'dam UMC. Wie is jullie contact daar?

vars IEEE ENED IE (REED) SEEN vivoVerzonden: woensdag 4 november 2020 17:45

norIEEBE (EY)
CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: communicatie over bloedplasma onderzoek

We zijn op dit moment druk bezig om ervoor te zorgen dat er op heel korte termijn een onderzoek van het Amsterdam UMC wordt

gefinancierd naar de inzet van immunoglobulines (uit bloedplasma) bij kwetsbare ouderen. Het gaat dan zowel om vroege

EE

behandeling, als bescherming bij mogelijke blootstelling aan het coronavirus. Dit betekent ook dat een deel van het ingezamelde

bloedplasma door Sanquin (dat zij in opdracht van ons doen) voor dit onderzoek gebruikt gaat worden.

Meer achtergrondinfo kunnen jullie vinden in de nota in de bijlage. Op de vraag om een besluit in deze nota hebben we inmiddels

akkoord gekregen: het advies is om op korte termijn een onderzoek uit te zetten naar de inzet van immunoglobulines bij kwetsbare

ouderen. Waarbij wij nu

1) de voorbereidingen treffen om het onderzoek van A’dam UMC te financieren via ZonMw,

2) met de kanttekening/voorwaarde dat definitieve ondersteuning (via ZonMw) afhankelijk is van het advies van de

werkgroep Sanquin (die geeft advies om te bepalen welke doelgroep het meest gebaat zou zijn bij het middel) en

inhoudelijke toetsing ZonMw (en METC toetsing)

Inmiddels is vanmiddag het concept advies van de werkgroep van Sanquin, artsen en RIVM met VWS besproken, waarbij de

werkgroep heeft aangegeven dat de onderzoeksdoelgroep van het Amsterdam UMC goed past en het onderzoeksvoorstel goed

aansluit bij het beeld van de werkgroep hoe immunoglobulines in te zetten/te onderzoeken. Dat is dus goed nieuws, want dat

betekent dat wij goed beargumenteerd dit onderzoek via ZonMw kunnen ondersteunen.

Het gaat hierbij niet om grote bedragenEEE. maar het is wel weer een mooie nieuwe ontwikkeling in de zoektocht naar

een medicijn voor corona, waar ook de minister vast over wil communiceren. Het gaat immers ook om het inzetten van (een deel

van) het bloedplasma dat Sanquin nu op ons verzoek inzamelt (en dus ‘van VWS is’). BB BEY van Sanquin (die ook in de

werkgroep zit die nu hierover geadviseerd heeft) was eind oktober zelf ook in Nieuwsuur over de inzet van bloedplasma bij

coronapatiénten.

Omdat de minister hierover graag zelf proactief communiceert, is even de vraag aan jullie wat jullie aan mogelijkheden hiervoor

zien. Planning is dat begin volgende week (week 9 november) het formele advies van de Sanquin werkgroep komt, dus we zouden

ergens volgende week hierover kunnen communiceren. Uiteraard moet dat dan in afstemming met Sanquin en met de

onderzoekers van Amsterdam UMC.

Ben benieuwd wat jullie voor mogelijkheden zien.

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Publieke Gezondheid |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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